
 Bengtsfors brukshundsklubbs medlemsmöte 2022-12-13

§1 Mötets öppnande:

Mötet valde Mona Norgren till mötesordförande, varefter hon öppnade mötet och hälsade 
deltagarna välkomna.

§2 Fastställande av röstlängd: 

Fastställande av röstlängd: 10 närvarande, samtliga med rösträtt.

§3 Val av två protokolljusterare:

Mötet valde Inga Hansen och Inge Larsson till justerare

§4 Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst:

Mötesdeltagarna bekräftade att mötet blivit korrekt utlyst. 

§5 Fastställande av dagordning:

 Mötet fastställde den föreslagna dagordningen.

§6 Föregående protokoll:

Föregående protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§7 Inkomna skrivelser: Inga denna gång

§8 Rapporter: 

a.) Ekonomi: Då kassören hade anmält förhinder rapporterade sekreteraren om 
ekonomin. Vi har nu cirka 94 600 kr på våra konton kassan och kassören uppmanar
till sparsamhet. Största inkomster är kurser, medlemsavgifter och kök. Största 
utgifter under perioden har varit komplettering av belysning på planen och 
reparationer på elsystemet samt elektricitet för nödvändig uppvärmning av 
lokalerna.

a) Utbildning: Jonas Hagevåg genomgår en kurs i allmänlydnad i Karlstad, med 
målsättningen att senare bli instruktör i viltspår. 

b) Tävling: Inge kommer att kalla till en träff för att informera om de nya 
tävlingsreglerna som börjar gälla 2023. Vi måste söka ny plats för spårläggning på 
grund av skogsavverkning. Vi har genomfört ett doftprov för nosework 4 oktober 
och en tävling kommer att anordnas den 14 januari i Ekhagshallen i Dals Långed. 
En tävling i Rallylydnad för nybörjare ska arrangeras 13 maj.

c) Klubbtjänst: Inget att rapportera denna gång 
d) Plan och bygg: Inget att rapportera denna gång  

§9 Övrigt: Maries förslag om att dela upp tävlingsverksamheten i mindre ansvarsområdet 
diskuterades, eftersom Marie var frånvarande på grund av sjukdom bordlades diskussionen . Ärendet
kommer att tas upp på nästa styrelsemöte för konkretisering. Verksamheten med närvarande  



klubbvärdar under allmän-träningen pausas under vintern. Information läggs ut på Facebook och 
hemsidan. 

Mona Fröberg rapporterade att utställnings-kommittén planerar en inofficiell utställning den 20 maj 
på klubben, alternativ plats är Lövåsvallen i Billingsfors. En inofficiell utställning syftar till att utbilda 
arrangörer och nya deltagare inför officiella dito. Det kan komma upp till 100-120 ekipage vilket 
ställer höga krav på arrangemang och infrastruktur t.ex. parkeringsplatser. Mona har även ordnat en 
sponsor, en djurbutik i Färgelanda som även kommer att ordna försäljning på plats.

Frågan om att stänga klubbstugan över vintern för att spara el dryftades, mötet beslutade att behålla 
värmen på miniminivån cirka 17 grader för att undvika fuktskador och för att uppfylla 
försäkringsvillkoren.

§10 Övriga frågor: Årsmötet bedöms kunna hållas i klubbstugan även om det kommer snö då vi har 
tillgång till snöröjning. Priser ska delas ut på årsmötet. Inge meddelade att plaketter ska beställas 
senast 15 januari. Inge ordnar med julklapp till markägaren.  Vi hoppas att Jonas kan hålla en kurs i 
viltspår under våren, det planeras under instruktörsmötet i mars.

§11 Nästa möte: Årsmötet den 19 februari kl. 14.00 i klubbstugan.

§12 Mötesordföranden tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 

…………………………………………. ……………………………………………………

Mötesordförande  Mona Norgren Mötessekreterare Sven-Arne Damlin

………………………………………………… ……………………………………………………………..

Justerare  Inga Hansen Justerare  Inge Larsson


